
PROTOKÓŁ NR 3/2019 
z  posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

 odbytego w dniu 28 stycznia 2019 r. 
 

        W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział brała 
również Pani Grażyna Walewska- Inspektor w Wydziale Polityki Społecznej  
w Starostwie Powiatowym w Rawie Mazowieckiej. Posiedzeniu przewodniczył 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji – Radny Ryszard 
Imioła. 
 
Przyjęto następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wybór wiceprzewodniczącego komisji. 
4. Zaopiniowanie wniosku w sprawie modernizacji Sali gimnastycznej przy 

Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej-Curie w Rawie 
Mazowieckiej. 

5. Przyjęcie planu pracy komisji na rok 2019. 
6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Rawski za 2018 rok. 

7. Struktura zatrudnienia w szkołach: nauczyciele dyplomowani, mianowani, 
kontraktowi, stażyści i pracownicy niepedagogiczni. 

8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 15:00 dokonał Przewodniczący 
Komisji – Radny Ryszard Imioła, witając uczestniczących w posiedzeniu Komisji. 
Na podstawie listy obecności stwierdził istnienie quorum i uprawnienie Komisji 
do podejmowania wiążących decyzji. 
 
Ad. 2 Realizując przyjęty porządek obrad przystąpiono do punktu obejmującego 
przyjęcie porządku obrad. Do propozycji porządku obrad Starosta Rawski Pan Józef 
Matysiak zgłosił propozycję wprowadzenia jako punktu 4 Zaopiniowanie wniosku  
w sprawie modernizacji sali gimnastycznej przy Liceum Ogólnokształcącym  
im. Marii Skłodowskiej-Curie. Porządek obrad z zaproponowaną zmianą przyjęto 
jednogłośnie. 
 
Ad. 3 W tym punkcie dokonano wyboru Wiceprzewodniczącego komisji.  
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Na funkcję Wiceprzewodniczącego komisji zgłoszono kandydatury Radnej Zofii 
Winiarskiej oraz Radnego Adriana Galacha. Za wyborem Radnej Zofii Winiarskiej 
głosowało 4 radnych, za wyborem Radnego Adriana Galacha 3 radnych, w związku 
z czym na funkcję Wiceprzewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  
i Promocji wybrana została Radna Zofia Winiarska. 
 
Ad.4 Kolejny punkt porządku obrad dotyczył zaopiniowania wniosku w sprawie 
modernizacji sali gimnastycznej przy Liceum Ogólnokształcącym im. Marii 
Skłodowskiej-Curie w Rawie Mazowieckiej. 

Pani Grażyna Walewska- Inspektor w Wydziale Polityki Społecznej  
w Starostwie Powiatowym w Rawie Mazowieckiej przedstawiła informację  
o wniosku w sprawie modernizacji sali gimnastycznej przy Liceum 
Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej-Curie w Rawie Mazowieckiej 
zaplanowanym do złożenia na kwotę 150 000 zł.  
 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji pozytywnie jednogłośnie 
zaopiniowała wniosek w sprawie modernizacji sali gimnastycznej przy Liceum 
Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej-Curie w Rawie Mazowieckiej. 
 
 
Ad. 5 W tym punkcie członkowie komisji jednogłośnie przyjęli plan pracy komisji 
na rok 2019: 

L.p. Tematyka Termin 
realizacji 

1. Wypracowanie planu pracy Komisji na rok 2019. 
Przyjęcie sprawozdania o średnich wynagrodzeniach 

nauczycieli za rok 2018. Struktura zatrudnienia w szkołach: 
nauczyciele dyplomowani, mianowani, kontraktowi, stażyści 

i pracownicy niepedagogiczni. 

styczeń 

2. Ocena oferty oświatowej szkół prowadzonych przez Powiat 
Rawski. 

luty 

3. Zaopiniowanie kalendarza oraz oferty imprez kulturalno – 
sportowych organizowanych przez Powiat Rawski. 
Omówienie przedsięwzięć promocyjnych Powiatu 

Rawskiego. 

marzec 

4. Wypracowanie stanowiska dotyczącego finansowania 
szkolnictwa w powiecie rawskim. 

marzec/czerwiec 

5. Posiedzenie wyjazdowe Komisji do powiatowych placówek 
oświatowych i innych jednostek organizacyjnych  

oraz do Warsztatów Terapii Zajęciowej. 
 Omówienie spostrzeżeń, wniosków  
z wyjazdowych posiedzeń Komisji. 

Analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w szkołach 
i placówkach oświatowych. 

Stan i baza obiektów kultury fizycznej. 

marzec/ 
październik 
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Ad. 6 Kolejny punkt porządku obrad dotyczył przyjęcia sprawozdania z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Rawski za 2018 rok. 

Radnych ze sprawozdaniem zapoznała Pani Grażyna Walewska- Inspektor  
w Wydziale Polityki Społecznej w Starostwie Powiatowym w Rawie Mazowieckiej. 
 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Rawski za 2018 rok. 
 
Ad. 7 W tym punkcie członkowie komisji zostali zapoznani ze strukturą 
zatrudnienia w szkołach: nauczyciele dyplomowani, mianowani, kontraktowi, 
stażyści i pracownicy niepedagogiczni, która przedstawiła Pani Grażyna Walewska- 

6. Ocena poziomu kształcenia  oraz analiza realizacji zadań 
przez placówki oświatowe i oświatowo – wychowawcze  

w powiecie rawskim. 

kwiecień 

7. Analiza aktywności placówek w zakresie pozyskiwania 
środków zewnętrznych. Informacja na temat możliwości  

i sposobów pozyskiwania środków unijnych ze szczególnym 
zwróceniem uwagi na działalność placówek oświatowych. 

maj 

8. Opinia do wykonania budżetu Powiatu Rawskiego za rok 
2018. 

czerwiec 

9. Zapoznanie z projektami organizacyjnymi szkół na rok 
szkolny 2019/2020. Podsumowanie osiągnięć uczniów  

w minionym roku szkolnym. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu placówek oświatowych 

za I półrocze 2019 r. 

wrzesień 

10. Realizacja kalendarza imprez sportowych i kulturalnych cały rok 
11. Posiedzenie wyjazdowe Komisji do powiatowych placówek 

oświatowych. Omówienie spostrzeżeń, wniosków  
z wyjazdowych posiedzeń Komisji. 

Analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w szkołach 
i placówkach oświatowych. 

 
październik 

12. Analiza informacji o wynikach pracy szkół prowadzonych 
przez Powiat Rawski. 

Opinia do programu współpracy Powiatu Rawskiego  
z organizacjami pozarządowymi. 

Opinia do projektu budżetu Powiatu na rok 2020. 
Podsumowanie pracy Komisji w roku 2019. 

Omówienie planów finansowych placówek oświatowych 
 na 2020 rok. 

listopad 

13. Wypracowanie planu pracy Komisji na rok 2020. grudzień 
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Inspektor w Wydziale Polityki Społecznej w Starostwie Powiatowym w Rawie 
Mazowieckiej.  
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji jednogłośnie przyjęła informację  
o strukturze zatrudnienia w szkołach: nauczyciele dyplomowani, mianowani, 
kontraktowi, stażyści i pracownicy niepedagogiczni. 
  
 
 
Ad.8 W sprawach różnych głosów nie było. 
 
Ad.9 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, Przewodniczący Komisji                 
o godz. 16.30 dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji. 
 
W załączeniu: 
- załączniki wymienione w treści protokołu. 
Sporządziła: Patrycja Wróblewska-Firek 
 
          
 

Przewodniczący Komisji: 
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